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PROCES-VERBAL 

Încheiat astăzi, 12.12.2022, în şedinţa extraordinară,   

a Consiliului Local al Municipiului Piatra Neamţ 

 

 

 

În conformitate cu prevederile art.133 alin.2 lit.a), art.134 alin.4, art.138 alin.13-17, art.243 

art.1 lit.f) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, prin Dispoziția Primarului nr.2.901 din 09.12.2022, Primarul municipiului– dl. Andrei 

Carabelea a convocat Consiliul Local al Municipiului Piatra Neamţ, consilierii fiind invitaţi la şedinţă. 

La şedință sunt prezenți fizic: dl. Primar Andrei Carabelea, dl. Viceprimar Alin Ștefan 

Lehăduș, dl. Viceprimar Marius Ioan Irimia, d-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului și 

17 consilieri locali, din care 5 consilieri locali sunt on-line: dl. Consilier local Asandei Alexandru 

Constantin, dl. Consilier local  Grigoraș Adrian, dl. Consilier local Mihalcea Cristian, dl. Consilier 

local Minuț Eduard Robert și dl. Consilier local Teodorescu Constantinescu. 

Lipsesc nemotivat 4 consilieri locali, după cum urmează : dl. Consilier local Florescu Purcariu 

Liviu, d-na consilier local Luca Moise Florentina, dl. Consilier local Novac Marius Gruia și d-na 

Consilier local Tatomir Alina Mihaela. 

De asemenea la ședință participă reprezentanți ai Compartimentului Secretariat și Asistență 

Juridică a Consiliul Local din cadrul Serviciului Administrație Publică Locală, dl. Dragoș Ștefan – Șef 

Serviciu Administrație Publică Locală, dl. Gabriel Muraru - Șef Birou Comunicare și  reprezentanți ai 

mass-mediei audiovizuale. 

 

D-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului – informează Consiliul Local că 

președintele de ședință, dl. Asandei Constantin Alexandru, nu poate participa fizic la ședința  

Consiliului Local de astăzi. Astfel, în conformitate cu art.123 alin.3 din OUG nr.57/2019 privind 

Codul Administrativ, se impune alegerea președintelui de ședință pentru a conduce lucrările ședinței de 

astăzi. 

Dl. Primar Andrei Carabelea informează consilierii locali că suplimentează ordinea de zi cu 

proiectul de hotărâre nr.5. 

D-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului – anunță Consiliul Local că proiectul 

de hotărâre nr.5 privind alegerea președintelui de ședință va fi supus primul dezbaterilor consiliului 

local. 

D-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului - informează Consiliul Local faptul că 

la ședință sunt prezenți 19 consilieri locali, din care 5 consilieri locali sunt on-line, astfel şedinţa este 

legal constituită şi pot începe lucrările.  

D-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului - supune la vot ordinea de zi, cu 

modificările și completările ulterioare, care a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

 

I. PROIECTE  DE HOTĂRÂRE: 

 

 1.HOTĂRÂRE privind alocarea unei sume de bani din capitolul 67.02 - ”Cultură, recreere și 

religie”; 

                 - iniţiator – Primar Andrei Carabelea 

 2.HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) 

și indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții ”Desființare punte pe pârâul Cuejdi, 

zona Piața Centrală strada Baltagului și construire punte nouă pe același amplasament – din Municipiul 

Piatra Neamț”; 



                 - iniţiator – Primar Andrei Carabelea 

 3.HOTĂRÂRE privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al SC 

PUBLISERV SA pentru anul 2022; 

                 - iniţiator – Primar Andrei Carabelea 

4.HOTĂRÂRE privind aprobarea dobândirii  blocului de active – teren și construcție „Stație 

plecare telegondolă” prin cumpărare - adjudecare;  

           - iniţiator – Primar Andrei Carabelea 

 

II. Informări – Întrebări – Interpelări adresate executivului 

 

 

 D-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului – supune dezbaterii Consiliului Local 

proiectul de hotărâre nr.5 privind alegerea președintelui de ședință și invită consilierii locali să facă 

propuneri; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr. 106.054 din 12.12.2022 emis de 

către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv Serviciul 

Administrație Publică Locală; 

 Comisia de specialitate nr.5 a avizat favorabil și propune adoptarea proiectului de hotărâre. 

Dl. Consilier local Obreja Mihai propune pe dl. Consilier local Jucan Adrian Gabriel. 

D-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului – supune la vot propunerea d-lui 

consilier local Obreja Mihai, care a fost APROBATĂ cu unanimitate de voturi (din care 5 consilieri 

locali au votat on-line: dl. Consilier local Asandei Alexandru Constantin, dl. Consilier local  Grigoraș 

Adrian, dl. Consilier local Mihalcea Cristian, dl. Consilier local Minuț Eduard Robert și dl. Consilier 

local Teodorescu Constantinescu). 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA NR. 

352 a Consiliului. 
 

 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – Președinte de ședință - mulțumește Consiliului Local pentru votul 

favorabil. 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”vreau să explic de ce am pus pe ordinea de zi, din nou, 

proiectul de hotărâre care vizează telegondola și baza hipică. Pentru că este ultima șansă. Astăzi mai 

putem să facem asta. Este un termen de licitație, ultimul termen de licitație, pe data de 21 decembrie 

2022. Termen până la care trebuie să îndeplinim o serie de formalități, în cazul exprimării acordului 

Consiliului Local pentru participarea la această licitație. Dacă nu facem asta, practic primăria și 

consiliul local abandonează telegondola și baza hipică în voia sorții. Nimic nu va mai fi sub controlul 

nostru și este foarte puțin probabil să se întâmple o minune. Asta ca să fie foarte clar. Eu nu am aflat 

până astăzi care este motivul pentru care opoziția, consilierii opoziției nu sunt de acord cu soluția 

propusă, ca și în celelalte 12-13 ședințe anterioare. Nimeni nu a spus clar și argumentat de ce 

boicotează sau de ce se opune acestui proiect. Sincer, nu trebuie să dați explicații primarului. Aveți o 

datorie față de cetățenii care v-au ales și față de o serie de organizații din întreaga țară. Mulți dintre   

d-voastră ați fost foarte supărați după ce am făcut publice adresele d-voastră de email. Multe dintre 

emailurile ajunse la d-voastră au ajuns și la mine. Unii m-au amenințat că mă dau în judecată pentru că 

am făcut publice aceste adrese de email, din cauza faptului că nu răspundeți cetățenilor, că nu ați 

răspuns până acum argumentându-vă poziția. Motivul pentru care eu consider că trebuie să îl vedeți, 

este că oamenii își doresc telegondola. Cel mai recent demers public l-a făcut Comitetul Olimpic și 

Român. Joi, săptămâna trecută, a transmis o adresă prin care vă solicită, printr-o scrisoare deschisă, 

soluționarea crizei telegondolei. Federația Ecvestră Română, cluburile ecvestre din România, 

Federația Română de Ciclism, Asociația Tare ca Piatra, Cozla Bike, Organizația de Management a 

Destinației, Asociația HoReCa Piatra Neamț. Încă o dată am să vă cer, dacă se poate, dacă aveți 

argumente, să le faceți, să le aduceți la cunoștința cetățenilor. Am să încep cu dl. consilier Apetrei. 

Spuneți-mi care este motivul pentru care dumneavoastră vă opuneți acestui proiect?” 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”dați-mi voie să intervin. Mi-am propus să nu intervin 

la această ședință. Noi am făcut o propunere...” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”nu v-ați asumat-o, asta e problema.” 



Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu –”cum trebuia să mi-o asum?” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”printr-o inițiativă”. 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”ați promis în fața alegătorilor, a cetățenilor și a 

consilierilor locali că veți analiza și că vom discuta. Ați spus că în maxim o săptămână ne așezăm la 

masă și discutăm”. 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”eu m-am așezat la masă, d-voastră nu v-ați mai așezat.” 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”am înțeles. La masa goală. De ce oare numai noi 

suntem cei vinovați și nu v-ați pus niciodată întrebarea dacă există o altă variantă. De ce nu ați căutat 

d-voastră o altă variantă, dacă această variantă nu este acceptată de o parte de consilieri. În afară de a 

urgenta și a pune concomitent pe ordinea de zi fără a discuta cu consilierii locali despre acest proiect 

de hotărâre, ce ați mai făcut ca să treacă acest proiect într-o formă sau alta? Să știți că administrația se 

face de toți consilierii locali. Este ușor să aruncați cu pietre și noroi numai într-o parte a consilierilor 

că nu participă, că nu vor. Poate nu am putut să participăm. Noi, consilierii PMP, v-am demonstrat că 

atunci când putem, la ședințele de îndată, extraordinare, suntem prezenți. Dar niciodată nu am găsit 

înțelegerea și dorința d-voastră de a găsi o altă variantă. Dacă aveați o altă variantă pusă pe masă, eu 

cred că se găseau soluții. Vă dau voie să întrebați pe fiecare. Pe mine nu mă mai întrebați pentru că 

prin intervenția mea, am spus tot ce aveam de spus.” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”în urma discuțiilor pe care le-am avut acum 2 ani, am convenit 

împreună ca cei 2 agamani de la SC Perla Invest SRL să vină de la PMP și PSD, tocmai pentru că am 

știut gravitatea problemei de acolo. Am înțeles că este nevoie de un efort comun pentru a salva 

societatea Perla Invest. Nu ați venit cu o propunere nici când erați în executiv. Nu discutăm despre 

asta. În iulie, când am venit cu această soluție, nu ați acceptat să o discutăm. V-am invitat de pe 27 

august, au fost 5 întâlniri pe care nu le-ați onorat, deși ați confirmat că ajungeți. Și pe d-voastră, ca 

președinte PMP și pe d-na președinte PSD. Ambii v-ați înțeles să refuzați dialogul. Verificați istoricul 

conversațiilor cu d-voastră, datele la care v-am invitat la discuții, date pe care le-ați refuzat. În ședința 

precedentă ați spus că mi-ați făcut recomandări de propuneri...prin nimeni. A fost o discuție verbală și 

atât, cu privire la majorarea de capital social. Eu înțeleg ce vreți să faceți. Vreți să scoateți pietrele din 

foc cu mâna mea. Majorarea de capital social este o soluție ineficientă, care din punctul meu de vedere 

nu este nici posibilă astăzi. Vi s-a adus la cunoștință acest lucru. Dar dacă sunteți convinși că această 

soluție este una fezabilă, vă rog să veniți cu o propunere legislativă în consiliul local. Asta este 

varianta în care putem discuta despre altă soluție decât cea pe care am propus-o eu. Măcar spuneți-ne 

care este vulnerabilitatea în soluția pe care am propus-o. 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”așa vom face. Voi veni public. Mulțumesc”. 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”să ne aducem aminte de prima dezbatere publică pe care 

am avut-o în această sală și la care am fost toți consilierii PMP prezenți. Colega noastră d-na Tatomir, 

într-adevăr a fost în AGA la SC Perla Invest SRL, dar cât a fost în AGA nu a primit nici un document. 

La sfârșitul acestei dezbateri, am spus că nu putem cheltui 1.400.000 lei din banii cetățenilor. S-au 

convenit alte lucruri. Vrem să vedem cu acte, că lucrurile se fac corect. În altă ordine de idei, vă pot 

spune că soluția pe care o oferiți d-vostră vis-a-vis de dobândirea blocului de active, pe care ați 

propus-o de 20.000 de ori, încercați prin aparatul primăriei să oferiți mai multe soluții. Nu este de 

datoria noastră să vă oferim soluții pentru gropi, pe care tot primăria le-a făcut. Mulțumesc”. 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”la ce gropi vă referiți?” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”știți d-vostră cel mai bine”. 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”este o dezbatere până la urmă, care cred eu, poate fi foarte 

utilă. Ce anume vă deranjează? Când s-au făcut aceste gropi, d-le consilier?” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”ne vom abține în continuare”. 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu –”nu vă supărați, ne-ați chemat la o ședință de consiliu 

sau la o dezbatere publică?” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”la o ședință de consiliu, care înseamnă, o dezbatere în plen” 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”de ce ați politizat întâlnirea?” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”la ce vă referiți?” 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”nu aveți puterea să faceți cu adevărat o dezbatere 

publică” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”cum ați vrea să o fac?” 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”suntem la o ședință de consiliu...” 



Dl. Primar Andrei Carabelea – ”argumentați-vă punctul de vedere” 

Dl. Consilier local Bogdan Gavrilescu – ”nu sunt aici într-o dezbatere, sunt la o ședință de 

consiliu.” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”suntem într-o ședință de consiliu local. Haideți să nu 

facem grădiniță. Întrebăm pe fiecare ce și cum...haideți să supunem dezbaterii și să votăm. Nu are rost 

să întrebăm pe fiecare ca la grădiniță.” 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință – ”într-o ședință de consiliu local se și 

vorbește, nu doar se ridică mâna și se votează. În ședința de consiliul local, așa cum ați făcut și           

d-voastră în precedente rânduri, înainte de votarea unui proiect aveți o intervenție, vreți să faceți 

câteva referiri, se aduc argumente, contraargumente”. 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”sunt de acord, dar acum ne luăm fiecare la întrebări să 

vedem ce și cum, nu?” 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință – ”în momentul în care un consilier nu vrea să 

emită nici o opinie pe un subiect, poate să spună că pur și simplu nu vreu să vorbesc. Eu dacă adresez 

o întrebare cuiva din sală sau cuiva care este on-line și dacă respectivul nu vrea să răspundă e dreptul 

lui. Dar având în vedere că este un proiect atât de important și că ne-am întâlnit la fiecare ședință și 

doar s-a dat citire proiectului și s-a constatat că sunt un număr de voturi pentru și un număr de voturi 

abținere, fără să se discute în ședința consiliului local pe marginea acestui subiect. În cadrul consiliului 

local nu s-a încercat o discuție pertinentă.” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”dați-mi voie să vă corectez. Au fost dezbateri chiar și 

publice pe acest subiect.” 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință – ”eu am spus în cadrul consiliului local.” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”acum încercăm să politizăm o ședință de consiliu 

local”. 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință -  ”spuneți-mi d-le Mihalcea, că tot sunt în 

dialog cu d-voastră, și cu permisiunea colegilor prezenți, cum s-a politizat această chestiune?” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”dacă s-a dezbătut în public... practic  nu a fost o 

dezbatere publică, a fost o campanie electorală din punctul meu de vedere, unde s-a prezentat același 

lucru. Nu s-a venit și cu altă soluție, cu o altă variantă. Am să prezint câteva aspecte, și anume: în 

2020 s-a aprobat Planul de reorganizare. Până în anul 2022 nu s-a pus în aplicare nici o prevedere din 

acel plan de reorganizare. Dacă acel plan din 2020 ar fi fost pus în aplicare, la momentul de față nu am 

mai fi avut aceleași discuții. Plățile ar fi fost făcute iar noi nu am fi avut această datorie pe care o avem 

în momentul de față. Întrebarea este de ce nu s-a pus în practică acel plan? În anul 2022, luna august, 

primăria prin dl. Primar sau prin altcineva, și-a asumat planul de reorganizare din 2022, prin care se 

scoate la vânzare piciorul telegondolei. Dacă Primăria Piatra Neamț.....” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”v-am consultat și ați votat” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”în august nu ne-ați consultat. Dacă știați că aveți 

nevoie de 2/3 din numărul consilierilor locali ca să treacă acel plan de reorganizare, de participare la 

licitație, de ce nu ne-ați consultat înainte? Ați luat o hotărâre, iar pe noi ne puneți în fața faptului 

împlinit. Ca să explic și latura politizării, vreau să spun că am vorbit cu foarte mulți cetățeni, deci nu 

numai dl. Primar public. Am stat de vorbă cu cetățenii și vreau să vă spun că cetățenii, o parte din ei, 

nu sunt de acord să mai cumpărăm încă odată această telegondolă. O să mă contraziceți, o să spuneți 

că nu se mai cumpără încă o dată.” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”arătați-mi documentele vă rog” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”păi nu sunt de plătit ratele la bancă?” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”arătați-mi în documente dacă este așa.” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”plătim rate la bancă, în contul Perla Invest. Primăria 

să-și ia bunurile înapoi. Le mai cumpărăm o dată? Dacă nu, să le rezolve DNA –ul, dacă tot ați spus că 

ați făcut cerere la Parchet, sau la cine ați făcut. Frumos ar fi fost să ne prezentați și nouă acea plângere, 

să vedem dacă este o plângere viabilă, sau este așa de dragul de a face o plângere. Mulțumesc.” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”o fac public dacă vreți.” 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință – ”d-le Mihalcea, în ceea ce privește planul 

de reorganizare din august 2022, acesta a fost supus dezbaterii consiliului local și aprobat prin hotărâre 

de consiliu local. La care, din câte îmi amintesc, ați votat cu pentru.” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”greșiți.” 



Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință – ”eu îmi aduc aminte că a trecut cu 

unanimitate de voturi” 

Dl. Consilier local Mihalcea Cristian – ”a fost aprobată de consiliul local, dar nu cu 

unanimitate de voturi”. 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință – ”am să verific cu câte voturi a trecut.primul 

lucru pe care trebuie să îl clarificăm este că planul de reorganizare a fost supus dezbaterii consiliului 

local. Dumneavoastră spuneți că s-a propus un nou plan de reorganizare fără consultarea consiliului 

local. În ceea ce privește planul de organizare aprobat în 2020, că nu a fost pus în aplicare și dacă ar fi 

fost pus în aplicare nu am fi ajuns în situația aceasta, nu știu să vă răspund punctual”. 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”planul de reorganizare din 2020 a fost făcut de precedenta 

administrație și a fost făcut astfel încât societatea Perla Invest să nu poată evita falimentul. Prin planul 

de reorganizare de acum, se plăteau ratele până la momentul finalizării planului de reorganizare și se 

scotea la vânzare baza hipică, a cărei valoare nu acoperă toți creditorii din tabel. Modificarea planului 

de reorganizare, propune o soluție prin care din valorificarea unui imobil, SC Perla Invest își poate 

achita datoriile către principalii creditori. SC Perla Invest care este proprietar al bunurilor, niște bunuri 

care au ajuns până la urmă în mare parte în proprietatea societății, printr-o soluție pe care dl. 

Gavrilescu adineauri o susținea prin majorare de capital social. Aceste bunuri acum proprietatea 

societății Perla Invest și ca să acopere datoriile trebuie să vândă ceva. Este mai sănătos să facem o 

majorare de capital social, care înseamnă practic ceva de genul a aruncat banii pe fereastră din nou 

către societatea Perla Invest, o societate aflată în pericol iminent de faliment în acest moment? Cum să 

facem așa ceva? Consider că mai bine participăm la licitație, prin care primăria dă niște bani și 

primește ceva în schimb, decât să aruncăm niște bani într-o societate în care s-au făcut adesea astfel de 

gesturi și iată unde s-a ajuns. Despre asta este vorba. Dar eu vă întreb un lucru, dumneavoastră, d-lor 

consilieri din opoziție, sunteți conștienți de efectele votului vostru? Înțelegeți ce înseamnă falimentul? 

Dacă votul dumneavoastră de astăzi va bloca acest proiect în continuare, dacă clădirea telegondolei nu 

se valorifică, societatea Perla Invest nu își poate plăti creditorii și va înceta activitatea. Telegondola 

este o investiție plătită deja din banii orașului, o investiție pe care suntem în punctul de a încheia plata. 

Telegondola este plătită 99%. Este fix în situația în care îți faci credit la casă, cu garanție de la vecin. 

În ultima lună nici vecinul numai plătește, fix acolo suntem. Apartamentul merge la bancă și rămâi și 

fără bun și cu ratele plătite, cam pe acolo suntem”. 

Dl. Consilier local Gavrilescu Bogdan – ”am avut intervenții în care am spus ce am avut de 

spus. De ce ați lăsat aceste întrebări la ultima ședință, d-le primar? De ce nu ați făcut în ultimele 10 

zile aceste întrebări, să le pregătiți, să discutați cu toți membrii opoziției?” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”când ne-ați oferit această ocazie?” 

Dl. Consilier local Gavrilescu Bogdan – ”vreți răspunsuri numai publice? Vreți răspunsuri în 

care să dați bine pe sticlă dumneavoastră? Vă face plăcere să faceți circ mediatic?” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”mă obligați să fac asta, pentru că până acum nu ați răspuns sub 

nici o formă.” 

Dl. Consilier local Gavrilescu Bogdan – ”bine d-le Primar, dacă d-voastră spuneți că nu am 

fost interesat de această discuție, am să vă demonstrez în perioada următoare că am încercat. 

Terminați cu acest circ. Este un circ mediatic.” 

Dl. Consilier local Minuț Eduard Robert – ”la acest proiect am dat nenumerate răspunsuri, care 

nu au fost neapărat ale noastre, ci ale cetățenilor care ne-au votat. Toți au avut aceeași întrebare: de ce 

această sumă atât de mare? Eu înțeleg, pentru că vin din mediul privat, știu ce înseamnă o evaluare și 

cum se fac aceste evaluări. Un privat nu ar fi dat niciodată atât de mulți bani pe această clădire, pe 

aceste spații comerciale și nu ar fi investit ca un business, pentru că nu este profitabil. Să dăm atât de 

mulți bani pe o clădire. Cetățenii nu sunt de acord. Este o sumă enormă. Nu ne permitem în aceste 

condiții grele. Banii trebuie gestionați cu răspundere. Nu înțelegeți că aruncăm bani pe toate 

evenimentele pe care le produceți și le organizați în Piatra Neamț, aruncați bani pe toate proiectele pe 

care le puneți pe ordinea de zi, care nu aduc un plus valoare orașului și cetățenilor. ” 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”când terminați campania electorală, să-mi spuneți” 

Dl. Consilier local Minuț Eduard Robert – ”vă rog din suflet să terminați cu campania 

electorală. Vă rog frumos să aveți  altă abordare față de opoziție. Un politician nu vine mereu cu 

jigniri, cu acuze. Vă rog din suflet încercați o altă abordare și vom putea discuta. Nu cu această 

abordare a d-voastră.” 



Dl. Primar Andrei Carabelea – ”nu am să răspund la tot ce ați spus d-voastră, ci doar la acea 

presupunere a d-voastră că această clădire nu valorează atât. Poate nu înțelegeți impactul, pentru că nu 

este doar o clădire pentru spații comerciale, ci este și piciorul telegondolei. Este o clădire a cărei 

importanță o presupune în special caracteristicile tehnice de siguranță, pentru că acolo sunt forțe 

enorm de mari. Imaginați-vă că acea clădire este punctul principal de sprijin al unei instalații de cablu 

de peste 28 de tone de oțel. Acolo sunt niște reglaje foarte importante pe care doar un bun tehnician le 

pricepe. Această clădire se vinde cu totul. Această clădire este practic punctul cel mai important al 

elegondolei și eu consider că această investiție și această clădire trebuie să fie a municipiului Piatra 

Neamț, tocmai pentru a salva și întreține starea tehnică a acestei clădiri” 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință –”în situația în care, prin votul nostru, nu 

vom face demersul care să evite intrarea în faliment a SC Perla Invest SRL, să ne gândim că acest 

lucru s-ar putea să cadă sub incidența unor lucruri sau a unor instituții cum ar fi Curtea de Conturi. 

Intrarea în faliment a SC Perla Invest SRL va duce la imposibilitatea achiziționării de către municipiu 

a bunurilor, care așa cum a spus dl. Primar, s-au plătit credite pentru ele, dar în acte nu are nimic. 

Dl. Viceprimar Marius Irimia – ”care este diferența dintre a împrumuta o societate a consiliului 

local din banii pietrenilor cu aceeași sumă și care este diferența dacă cumpărăm clădirea, tot din banii 

pietrenilor ? nu am înțeles, in afara faptului că sunt 12 voturi și nu 16 voturi.” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”care este valoarea creanțelor la SC Perla Invest?” 

Dl. Viceprimar Marius Irimia – ”eu am pus o întrebare. Îmi răspundeți tot cu o întrebare?” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”vă răspund eu, dacă știți valoarea totală a creanțelor.” 

Dl. Viceprimar Marius Irimia – ”ne jucăm așa, ca la bâlci.” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”dacă ați studiat proiectul, înseamnă că îl știți pe de rost. 

Eu îl știu.” 

Dl. Viceprimar Marius Irimia – ”eu v-am întrebat care este diferența” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”dobândirea blocurilor de active teren plus construcție 

este de aproape 9 milioane de lei”. 

Dl. Primar Andrei Carabelea – ”8,3 milioane de lei.” 

Dl. Viceprimar Marius Irimia – ”nu mi-ați răspuns la întrebare. Și nu mie, ci oamenilor” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”am răspuns. Valoarea totală a creanțelor este de aproape 

6 milioane de lei și total cheltuieli pentru cumpărarea-adjudecarea blocului de active este de 1 milion 

patru sute de euro. La cursul BNR din ziua de astăzi, faceți un calcul și vedeți diferența.” 

Dl. Viceprimar Marius Irimia -  ”dacă noi împrumutăm cu bani societatea consiliului local ca 

să achiziționeze acel picior al telegondolei....” 

Dl. Consilier local Șerban Valentin – ”dar nu să achiziționeze. Sunt 2 creditori majori. Este 

Alpha Bank și ANAF –ul. Primăria nu mărește capitalul social ca să-și încaseze datoria.” 

Dl. Jucan Adrian Gabriel – președinte de ședință – ”d-le consilier Șerban, inițiați un proiect de 

hotărâre cu creșterea capitalului social, cu suma care este trecută la masa credală”.  

 

 

 

 Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință–supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.1 privind alocarea unei sume de bani din capitolul 67.02 - ”Cultură, recreere și religie”; 

  Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr. 105.863 din 09.12.2022 emis de 

către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv Biroul 

Comunicare; 

 Comisiile de specialitate nr.1, nr.4 și nr.5 au avizat favorabil și propun adoptarea proiectului de 

hotărâre. 

 Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință – supune la vot proiectul de hotărâre care a 

fost APROBAT cu 13 voturi Pentru (din care 2 voturi on-line: dl. consilier local Asandei Alexandru 

Constantin și dl. consilier local Teodorescu Constantin) și 6 voturi Abținere (dl. consilier local Apetrei 

George, dl. consilier local Gavrilescu Bogdan, dl. consilier local Grigoraș Adrian (on-line), dl. 

consilier local Mihalcea Cristian (on-line), dl. consilier local Minuț Eduard Robert (on-line) și dl. 

consilier local Șerban Valentin). 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA NR. 

353 a Consiliului. 



 

 

 Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință–supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.2 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) și 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții ”Desființare punte pe pârâul Cuejdi, zona 

Piața Centrală strada Baltagului și construire punte nouă pe același amplasament – din Municipiul 

Piatra Neamț”; 

 Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr. 105.732 din 08.12.2022 emis de 

către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv Direcția 

Tehnică; 

 Comisia de specialitate nr.1 a avizat favorabil și propune adoptarea proiectului de hotărâre. 

Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință – supune la vot proiectul de hotărâre care a 

fost APROBAT cu unanimitate de voturi (din care 5 consilieri locali au votat on-line: dl. Consilier 

local Asandei Alexandru Constantin, dl. Consilier local  Grigoraș Adrian, dl. Consilier local Mihalcea 

Cristian, dl. Consilier local Minuț Eduard Robert și dl. Consilier local Teodorescu Constantinescu). 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA NR. 

354 a Consiliului. 
 

 Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință–supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.3 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al SC PUBLISERV SA 

pentru anul 2022; 

  Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr. 105.580 din 08.12.2022 emis de 

către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv Direcția 

Tehnică; 

 Comisiile de specialitate nr.1 și nr.3 au avizat favorabil și propun adoptarea proiectului de 

hotărâre. 

Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință – supune la vot proiectul de hotărâre care a 

fost APROBAT cu 16 voturi Pentru (din care 5 consilieri locali au votat on-line: dl. Consilier local 

Asandei Alexandru Constantin, dl. Consilier local  Grigoraș Adrian, dl. Consilier local Mihalcea 

Cristian, dl. Consilier local Minuț Eduard Robert și dl. Consilier local Teodorescu Constantinescu) și 3 

voturi Abținere (dl. Consilier local Apetrei George, dl. Consilier local Gavrilescu Bogdan și dl. 

Consilier local Șerban Valentin). 

 Cu privire la aprobarea proiectului de hotărâre menţionat se adoptă HOTĂRÂREA NR. 

355 a Consiliului. 
 

 

Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință–supune dezbaterii Consiliului Local proiectul 

de hotărâre nr.4 privind aprobarea dobândirii  blocului de active – teren și construcție „Stație plecare 

telegondolă” prin cumpărare - adjudecare;  

  Proiectul de hotărâre este însoţit de Raportul de specialitate nr. 105.955 din 09.12.2022 emis de 

către compartimentul de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, respectiv Direcția 

Tehnică; 

 Comisiile de specialitate nr.1, nr.3 și nr.5 au avizat favorabil și propun adoptarea proiectului de 

hotărâre. 

 Dl. Jucan Adrian Gabriel - Președinte de ședință – supune la vot proiectul de hotărâre care a 

fost RESPINS cu 13 voturi Pentru (din care 2 voturi on-line: dl. consilier local Asandei Alexandru 

Constantin și dl. consilier local Teodorescu Constantin) și 6 voturi Abținere (dl. consilier local Apetrei 

George, dl. consilier local Gavrilescu Bogdan, dl. consilier local Grigoraș Adrian (on-line), dl. 

consilier local Mihalcea Cristian (on-line), dl. consilier local Minuț Eduard Robert (on-line) și dl. 

consilier local Șerban Valentin). 

  

 

 

 

II.Informări – Întrebări – Interpelări adresate executivului 



 

 Dl. Primar Andrei Carabelea – ”îmi dați voie să pun o întrebare din curiozitate, în special 

colegilor din opoziție ? știați că la Consiliul Județean , în toate strategiile de dezvoltare, de prezentare 

al județului, în toate materialele respective, Telegondola este primul obiectiv turistic al județului ? 

aveați această informație ? inclusiv în caietele de sarcini, pe diverse achiziții, cum ar fi ultima achiziție, 

dacă nu mă înșel, una tot așa controversată, cu transportul public la nivelul județului. Telegondola este 

principalul obiectiv turistic al județului Neamț. V-ați dori să o închideți, așa este ? 

 

 

 Nemaifiind alte probleme de discutat, dl. Asandei Constantin Alexandru – Preşedinte de 

Şedinţă declară închise lucrările şedinţei. 

 

 

 

 Procesul – verbal a fost semnat de: 

 

Dl. Asandei Constantin Alexandru - Președinte de ședință –  

 

 

D-na Oana Catzaiti - Secretarul General al Municipiului –  
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